

服務提升  
Service Upgrade

龍運顧客服務熱線  
LW Customer Service Hotline

2261 2791

www.lwb.hk



# A36

## 加開特別班次繞經國泰城及民航處總部

Special departure observing Cathay City and CAD Headquarter

日期	2018年10月15日(星期一)
詳情	<p>由2018年10月15日起，路線A36於逢星期一至五(公眾假期除外)早上7時15分加開由朗屏站開出往機場之班次將會繞經國泰城及民航處總部，停站次序如下：</p> <ul style="list-style-type: none"><li>● 青馬收費廣場</li><li>● 國泰城</li><li>● 民航處總部</li><li>● 機場一號客運大樓</li><li>● 機場二號客運大樓</li><li>● 機場地面運輸中心巴士總站</li></ul> <p>此外，早上6時30分至7時30分時段，路線A36由朗屏站開出之班次將修改為：<b>0630</b>、<b>0700</b>、<b>0715</b> (逢星期一至五(公眾假期除外)特別班次繞經國泰城及民航處總部)、<b>0730</b> (特別班次繞經國泰城)。</p>

Date	15 October 2018 (Monday)
Details	<p>With effective from 15 October 2018, <b>additional departure on Mondays to Fridays (expect public holidays) at 0715</b> of Rt. A36 from Long Ping Station towards Airport <b>will be observing Cathay City and CAD Headquarter</b>. Stops sequence are as follow:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>● Lantau Link Toll Plaza</li><li>● Cathay City</li><li>● CAD Headquarter</li><li>● Airport Terminal 1</li><li>● Airport Terminal 2</li><li>● Airport (GTC) Bus Terminus</li></ul> <p>Departure time for Rt A36 between 0630 to 0730 will be adjusted to: <b>0630</b>、<b>0700</b>、<b>0715</b> (special departure on Mondays to Fridays (expect public holidays) via Cathay City and CAD HQ)、<b>0730</b> (special departure via Cathay City).</p>

敬請留意 Thank you for your attention.

# A41

## 特別班次繞經國泰城及民航處總部 Special departure observing Cathay City and CAD Headquarter

日期	2018年10月15日(星期一)
詳情	<p>由2018年10月15日起，<b>逢星期一至五(公眾假期除外)</b>路線A41於<b>早上7時20分</b>由沙田(愉翠苑)開出往機場之班次將會<b>繞經國泰城及民航處總部</b>，停站次序如下：</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● 青馬收費廣場</li> <li>● 國泰城</li> <li>● 民航處總部</li> <li>● 機場一號客運大樓</li> <li>● 機場二號客運大樓</li> <li>● 機場地面運輸中心巴士總站</li> </ul> <p>其他班次將維持不變。</p>

Date	15 October 2018 (Monday)
Details	<p>With effective from 15 October 2018, departure at <b>0720</b> of Rt. A41 from Sha Tin (Yu Chui Court) towards Airport <b>on Mondays to Fridays (expect public holidays) will be observing Cathay City and CAD Headquarter</b>. Stops sequence are as follow:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Lantau Link Toll Plaza</li> <li>● Cathay City</li> <li>● CAD Headquarter</li> <li>● Airport Terminal 1</li> <li>● Airport Terminal 2</li> <li>● Airport (GTC) Bus Terminus</li> </ul> <p>Service for other departures remains unchanged.</p>

敬請留意 Thank you for your attention.